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                                                     PROTOKÓŁ NR 115 

                             Z POSIEDZENIA ZARZĄDU DZIELNICY XIV 

odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XIV Czyżyny, 

Kraków os. Dywizjonu 303 nr 34, 

                                                       w dn. 16.11.2020 r. 

 

Przewodnicząca w oparciu o listę obecności, stwierdziła prawomocność posiedzenia  

(w załączeniu lista obecności). Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Rady  

i Zarządu Dzielnicy XIV Czyżyny – p. Anna Moksa. 

 

Prowadząca obrady przedstawiła proponowany porządek obrad: 

1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Podjęcie uchwał Zarządu. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu nr 114. 

4. Bieżąca korespondencja. 

 

Przewodnicząca p. Anna Moksa poinformowała członków Zarządu, iż każdy z nich podczas 

posiedzenia Zarządu ma przebywać w maseczce ochronnej i rękawiczkach, miejsca powinny 

być zajmowane w odległości co najmniej 2m od siebie.  

 

Ad.1. Przyjęcie porządku obrad.  

Proponowany porządek obrad  przyjęto - jednogłośnie, w obecności 4 członków Zarządu. 

Ad.2. Podjęcie uchwał Zarządu. 

1. Zarząd przygotował i jednocześnie podjął uchwałę  w sprawie delegowania radnego 

Dzielnicy XIV: Patryka Ciepieli do udziału w odbiorze prac związanych                       

z zakończeniem wymiany bramy wjazdowej dla osób niepełnosprawnych                     

w Szkole Podstawowej nr 156 przy ul. Centralnej 39 w Krakowie, który odbędzie się         

w dniu 17.11.2020 r. (wtorek) o godz. 09:00. Miejsce spotkania: miejsce 

zakończonych prac. 

Głosowało 4 członków, za -4, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu nr 114. 

Protokół z posiedzenia Zarządu nr 114 - przyjęto jednogłośnie, w obecności 4 członków 

Zarządu.  

Głosowało 4 członków, za -4, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. 

 

Ad.4 Bieżąca korespondencja. 

 

1. Zarząd zapoznał się z e-mailem SZ UMK z dnia 18.11.2020 r. w sprawie algorytmu 

podziału środków z puli przeznaczonej na realizację zadań BO miasta Krakowa. 

2. Zarząd zapoznał się z e-mailem członka RBO z dnia 12.11.2020 r. w sprawie głosu      

w dyskusji dot. zmian w regulaminie BO i zasad realizacji tego projektu. 

3. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową IPN w Krakowie z dnia          

12.11.2020 r. w sprawie Koncertu on-line „Pieśni walki i tęsknoty”. 

4. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową OU UMK z dnia 16.11.2020 r.         

w sprawie wykorzystania stanu środków przeznaczonych na Obsługę Dzielnicy. 

5. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową Pani Przewodniczącej z dnia 

12.11.2020 r. skierowaną do ZDMK w sprawie zakresu prac określonych w umowie 



kompensacyjnej dla developera „Jasna-Invest’ budującego budynek mieszkalny przy 

ul. Kłosowskiego w Krakowie. 

6. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową Pani Przewodniczącej z dnia 

12.11.2020 r. skierowaną do GS UMK w sprawie zapytania pod czyim zarządem 

znajdują się działki  gminne przy pasie startowym, na których znajdują się WTZ. 

7. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową radnego dzielnicy z dnia     

12.11.2020 r. skierowaną do ZZM w Krakowie w sprawie niszczonego                          

i zanieczyszczonego chodnika przy ul. Markowskiego. 

8. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową radnego dzielnicy z dnia      

04.11.2020 r. w sprawie zgłoszonej poprawki do projektu uchwały w sprawie w 

sprawie MPZP dla obszaru „Czyżyny-AWF” przez radnego Miasta Krakowa –

Sławomira Pietrzyka. 

9. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową Pani Przewodniczącej z dnia 

12.11.2020 r. skierowaną do Radnych Miasta Krakowa w sprawie uchwalenia MPZP 

dla obszaru „Czyżyny-AWF”. 

10. Zarząd zapoznał się z odpowiedzią e-mailową radnego MK z dnia 12.11.2020 r. na 

korespondencję ujętą w pkt.8. 

11. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową Pani Przewodniczącej z dnia 

12.11.2020 r. skierowaną do ZZM w Krakowie w sprawie wyceny chodnika łączącego 

ul. Tomickiego z ul. Sołtysowską. 

12. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową radnego dzielnicy z dnia     

15.11.2020 r. w sprawie propozycji do „Programu budowy chodników” z okręgu nr 8. 

13. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową Pani Przewodniczącej z dnia 

12.11.2020 r. w sprawie wydłużenia strefy wyłączenia z ruchu  wyznaczonej wzdłuż 

ul. Medweckiego naprzeciw  bloku nr 46 os. 2 Pułku Lotniczego przed przejściem dla 

pieszych i wyjazdem z drogi osiedlowej. 

14. Zarząd zapoznał się z otrzymanym w dniu 16.11.2020 r. ze SP nr 52 sprawozdaniem    

z realizacji Szkolnego Budżetu Obywatelskiego pn.” Dumni z Niepodległej”. 

15. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową z dnia 15.11.2020 r. otrzymaną od 

CAS w Krakowie. 

16. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową radnego dzielnicy z dnia     

13.11.2020 r. w sprawie skanu list obecności z sesji. 

17. Zarząd zapoznał się z odpowiedzią udzieloną przez Panią Przewodniczącą radnemu 

dzielnicy w dniu 13.11.2020 r. na prośbę ujętą w pkt.16. 

18. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową mieszkańca z dnia 14.11.2020 r. 

skierowaną do dzielnicy oraz do wiadomości ZDMK oraz SM MK OIII. w sprawie źle 

parkujących pojazdów na skrzyżowaniu ulic Hynka i Kremskiego. 

19. Zarząd zapoznał się z pismem i obwieszczeniem WS UMK z dnia 12.11.2020 r. znak: 

WS-04.6220.50.2020.AD dot. postępowania w sprawie wydania decyzji                       

o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.: ”Budowa drogi 

gminnej klasy L od ul. Centralnej do ul. Na Załęczu w Krakowie wraz z niezbędną 

infrastrukturą na działkach nr 85/55 (…) obr.55 Nowa Huta”. 

20. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową mieszanki z dnia 16.11.2020 r.            

w sprawie uciążliwego zapachu z zakładów tytoniowych. 

21. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową Pani Przewodniczącej z dnia 

12.11.2020 r. skierowaną do ZZM w Krakowie w sprawie  zajęcia stanowiska dot. 

budowy studzienki chłonnej na terenie zielonym w okolicy nowych nasadzeń wzdłuż 

ścieżki wykonanej w ramach BO –prowadzącej do pasa startowego. 

22. Zarząd zapoznał się z pismem mieszkańca z dnia 16.10.2020 r. otrzymaną w dniu 

16.11.2020 r. w sprawie zamontowania progu zwalniającego u zbiegu ulic Podleskiej    

i Siwka 14 w Krakowie 



23. Zarząd zapoznał się z korespondencją e-mailową BD UMK z dnia 12.11.2020 r.          

w sprawie zmiany lokalizacji od 18.11.2020 r. na ul. Wielopole 17a w Krakowie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad prowadząca zamknęła posiedzenie o godz. 13:00 

Czas trwania posiedzenia:30min. 

Godz. 12:30-13:00 

  

     Z-ca Przewodniczącej                  Przewodnicząca 

       Rady i Zarządu                      Rady i Zarządu 

Dzielnicy XIV Czyżyny                       Dzielnicy XIV Czyżyny   

                              

       Regina Zadęcka                                                                                   Anna Moksa 

                      


